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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Administracji i Spraw Wewnętrznych 

– podkomisji stałej do spraw funkcjonowania zarządza-
nia kryzysowego (nr 2)
29 września 2021 r.
Podkomisja stała do spraw funkcjonowania zarządzania kryzysowego, obradu-
jąca pod przewodnictwem posła Konrada Frysztaka (KO), przewodniczącego 
podkomisji, rozpatrzyła:

– projekt planu pracy podkomisji.

W posiedzeniu  udział  wzięli  pracownicy  Kancelarii  Sejmu: Magda Jedynak i Anna Pilarska  
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.

Przewodniczący poseł Konrad Frysztak (KO):
Dzień dobry. Serdecznie państwa witam na pierwszym merytorycznym posiedzeniu pod-
komisji stałej do spraw funkcjonowania zarządzania kryzysowego. 
Na podstawie listy obecności stwierdzam kworum.
Szanowni państwo, na dzisiejszym posiedzeniu przedkładam plan pracy podkomisji 

na rok 2021. Pozwolę sobie go przytoczyć i krótko omówić.
 Pierwszy punkt… Planuję to na październik. Ustalilibyśmy tę datę wspólne z prezy-

dium podkomisji na jej popołudniowym posiedzeniu. Punkt pierwszy: Bezpieczeństwo 
lekowe Polski w sytuacji kryzysowej – analiza przygotowania kraju do potencjalnych 
zagrożeń epidemicznych. 
Drugi punkt: Krajowy Plan Zarządzania Kryzysowego – omówienie i przegląd pro-

cedur. Jako dygresja, mamy zaproszenie od pana dyrektora Rządowego Centrum Bez-
pieczeństwa. Połączylibyśmy wizytację w RCB z omówieniem  i przeglądem procedur 
Krajowego Planu Zarządzania Kryzysowego. To posiedzenie odbylibyśmy w listopadzie.
Na grudniowym posiedzeniu zajmiemy się informacją oraz analizą procedur użycia Sił 

Zbrojnych Rzeczypospolitej Polskiej w sytuacjach kryzysowych według obowiązujących 
przepisów prawnych. Poprosilibyśmy ministra obrony narodowej o przedstawienie tego. 
Szanowni państwo, czy ktoś z członków podkomisji wnosi uwagi do takiego planu 

pracy? Nie widzę, zatem uważam, że plan pracy na rok 2021 został przyjęty. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek obrad. Zamykam posiedzenie podkomisji. Dziękuję.


